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Setembre, retorn a la normalitat 

Comença un nou curs 
polític i escolar a la ciutat 

Amb la fi de la Festa Major i de les vacances de la majoria del ciutadans, els molletans i les 
molletanes retornen a la normalitat. Setembre és un mes en que es posaran en marxa 
projectes a l'entorn de Mollet i els seus habitants, per tal de seguir millorant la qualitat de vida i 
els serveis que ofereix la ciutat. 

Setembre és un mes de transició 
entre el període vacacional i la 
tomada a la normalitat. Així, al 
igual que els infants tomen a 
l'escola, els polítics retornen als 
seus despatxos per continuar 
elaborant i portant a terme un 
nou curs polític. Aquest curs 
poKtic es caracteritzarà per la • 
posada en funcionament del nou 
govern de la ciutat, compost per 
18 regidors, i que va ser elegit en 
les passades eleccions mimicipals 
de maig. Tot i que els 
representants del poble van 
començar a treballar poc després 
de ser elegits, amb l'arribada de 
setembre hauran de posar 
èmfasi als projectes que marca-
ran l'any 2007-2008. A més, els 
grups de la ciutat hauran de 
treballar de cara a les eleccions 
generals, que es portaran a 
terme el primer semestre de 
l'any vinent. 
La salut i les infraestructures 
tindran un paper molt important 
en aquesta legislatura. Així, un 
dels projectes que caldrà seguir 
de prop és la construcció del nou 
hospital, situat a la ronda dels 
Pinetons, la redacció del projecte 
del tercer ambulatori o les obres 
del centre de serveis El Lledoner. 
Així mateix, és en aquestes dates 
quan els poKtics de la ciutat fan 

els últims tocs al pressupost que 
hi haurà el pròxim curs polític, i 
que es debatrà, probablement, en 
un dels darrers plens municipals 
de l'any. 
• Les infraestructures 
Aquest serà un dels eixos 
d'aquest curs polític. En aquest 
sentit, enguany es començaran a 
realitzar alguns projectes a llarg 
termini. Per exemple, el 
soterrament de la via de tren. 
Segons dades municipals, aquest 
projecte no finalitzarà en 
aquesta legislatura, però si que 

Poc a poc Mollet retorna a la normalitat 

es treballarà per aconseguir 
arribar a un acord amb el 
Ministeri de Foment i la 
Generalitat perquè quan es faci 
el desdoblament de la via, se 
soterri. 
D'altra banda, també es posaran 
en marxa alguns dels Plans 
d'Actuació Urbanístics (PAU) 
que afecten diversos punts de la 
ciutat. Així, en l'actualitat el 
projecte d'urbanització i 
reparcel·lació del polígon de La 
Farinera està una de les darreres 
fases. En el cas de que tot vagi 
bé, segons les expectatives del 
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